

西南师范大学学报

(自然科学版)

第 33 卷 第 1 期

总第 154 期

2008 年 2 月 20 日出版

目 次

· 数理科学与化学 ·

- 关于不定方程 $x^3 + 27 = 26y^2$ 李双娥 (001)
- $C_m \cdot P_n$ 的距离不大于 β 的任意两点可区别的边染色 龚 劬, 孙婷婷 (005)
- 关于亚纯函数的正规性 兰富祥, 李江涛 (009)
- 涉及微分多项式权分担值的亚纯函数的唯一性 史仲春, 李季龙 (012)
- 权分担三个集合的亚纯函数的唯一性 李季龙, 史仲春 (018)
- 非线性中立型微分方程的振动准则 林丹玲 (022)
- 关于一类特殊的 (α, β) -度量的性质 段春生, 王 佳 (027)
- 特殊的射影平坦 (α, β) -度量 相春环, 程新跃 (031)

· 农业科学 ·

- 贵州西山系列玉米杂交种 SSR 标记纯度鉴定的研究 曾桂萍, 戴保威, 田兴文 (036)
- 不同培养料对鸡腿菇胞外酶活性影响的研究 刘朝贵, 邵 坤, 聂和平, 等 (040)
- 四川省玉米弯孢叶斑病菌的种类及生物学特性研究 刘 飞, 伍晓丽, 李富华, 等 (043)
- 蔬菜和水果中硝虫硫磷残留的分析方法研究 吴春先, 聂 果, 高立明, 等 (049)
- 杀虫剂二元复配剂最佳配比的筛选 万 莉, 高立明, 秦 蓁, 等 (053)

· 生物科学 ·

- 大理百合的离体快繁研究 徐洪星, 秦 华, 眭顺照, 等 (058)
- 牙槽骨缺损与弹性结扎快速构建慢性牙周炎 Beagle 犬模型的研究
..... 董 妮, 宋锦璘, 冯 格, 等 (062)
- 滇东喀斯特石漠化区不同植被恢复模式下土壤水分空间变异特征研究
..... 苏 玥, 何丙辉, 姚小华, 等 (067)

入侵植物对重庆生态环境的风险分析评价	杨 丽, 邓洪平, 韩 敏, 等 (072)
半夏茎尖组织培养的研究	邱 萍, 张兴翠 (077)
三峡库区濒危药用植物疏花水柏枝的扦插技术研究	韩 敏, 邓洪平, 杨 丽, 等 (082)
4 种叶型性状半夏和掌叶半夏的 ISSR 分析	李 磊, 陈 敏, 张 明, 等 (086)
空间分辨率粒度变化对景观多样性模拟的影响 —— 以四川青城山世界遗产保护地为例	余 勇, 李 梅, 王景燕 (090)
四川宽坝林场种子植物区系特征研究	谢大军, 向成华, 骆宗诗 (095)
乌天麻挥发性成分分析及抗菌活性研究	关 萍, 石建明, 高玉琼 (101)
马蹄金再生体系的构建	邱 容, 李名扬, 郭余龙, 等 (106)
ISSR 标记技术在猕猴桃遗传研究中的运用	邹 游, 黄 敏, 侯若彤, (111)
青蒿离体快繁技术研究	于飞飞, 廖宇静, 贾秀山 (116)
杀虫剂硝虫硫磷的高效液相色谱分析	吴春先, 王广成, 聂 果, (121)

• 工程技术 •

论展览温室室内空间的优化利用设计 —— 以重庆市植物园展览温室景观设计为例	魏勇军, 秦 华, 周 倩 (126)
机械产品的可靠性设计与试验	向以舟, 陈 革, 丁立宇 (131)

• 体育科学 •

高校体育专业体操课程程序教学模式运用及实验研究	冉清泉, 易 学, 赵凯丰, (135)
中外优秀网球女子单打选手技战术及打法特点的比较分析及对策研究	娄方平, 谭 宏, 李国泰 (139)

• 国土研究 •

三峡移民安置区土地环境问题与生态利用模式 —— 以重庆市巫山县为例	洪惠坤, 陈 智, 吴彦山, (144)
---	----------------------

**JOURNAL OF SOUTHWEST CHINA
NORMAL UNIVERSITY
(NATURAL SCIENCE EDITION)**

Vol. 33 No. 1

Total No. 154

Feb. 20, 2008

CONTENTS

- On the Diophantine Equation $x^3 + 27 = 26y^2$ LI Shuang-e (001)
- $D(\beta)$ -Vertex-Distinguishing Proper Edge-Coloring of $C_m \cdot P_n$
..... GONG Qu, SUN Ting-ting (005)
- On Normal Families of Meromorphic Functions LAN Fu-xiang, LI Jiang-tao (009)
- Uniqueness of Meromorphic Functions and Weighted Sharing Concerning Differential Polynomial
..... SHI Zhong-chun, LI Ji-long (012)
- Uniqueness of Meromorphic Functions Weighed Sharing Three Sets
..... LI Ji-long, SHI Zhong-chun (018)
- Oscillation Criteria for Nonlinear Neutral Differential Equations LIN Dan-ling (022)
- On a Class of Special (α, β) -metric DUAN Chun-sheng, WANG Jia (027)
- Special Projectively Flat (α, β) -Metrics XIANG Chun-huan, CHENG Xin-yue (031)
- Study of Purity Identification of Hybrids of the Xishan Maize in Guizhou Using SSR Markers
..... ZENG Gui-ping, DAI Bao-wei, TIAN Xing-wen (036)
- Study on the Effects of Different Culture Media on Extracellular Enzyme Activity in
Coprinus comatus LIU Chao-gui, SHAO Kun, NIE He-ping, et al (040)
- Studies on the Classification and Biological Character of the Pathogen of
Maize Curvularia Leaf Spot in Sichuan LIU Fei, WU Xiao-Li, LI Fu-hua, et al (043)
- Study on Determination of Xiaochongthion Residue in Vegetable and Fruit by Gas
Chromatography WU Chun-xian, NIE Guo, GAO Li-ming, et al (049)
- Application of Mathematical Model in Screening Mixing Proportion
..... WAN Li, GAO Li-ming, QIN Zhen, et al (053)
- In Vitro Rapid Propagation of *Lilium taliense*
..... XU Hong-xing, QIN Hua, SUI Shun-zhao, et al (058)
- The Study of Rapidly Construction of Chronic Periodontitis in Beagle Dogs Caused by
Alveolar Bone Defect with Ligation DONG Ni, SONG Jin-lin, FENG Ge, et al (062)
- Spatial Variability of Soil Water in Karst Rocky Desertification Area in the Eastern Part of
Yunnan Province SU Yue, HE Bing-hui, YAO Xiao-hua, et al (067)

- Pest Risk Analysis and Assessment of Invasive Plants on Environment in Chongqing
..... YANG Li, DENG Hong-ping, HAN Min, et al (072)
- Study on Shoot Tip Tissue Culture of *Pinellia Ternata* QIU Ping, ZHANG Xing-cui (077)
- Cuttage of an Endangered Medicinal Plant *Myricaria laxiflora* in the
Three-Gorges Reservoir Region HAN Min, DENG Hong-ping, YANG Li, et al (082)
- The Analysis of Germplasm Evaluation of Four Different Leaf Types and Characters of
Pinellia ternata and *Pinellia pedatisecta* by ISSR
..... LI Lei, CHEN Min, ZHANG Ming, et al (086)
- Effect of Spatial Granularity on Landscape Diversity Simulation
—A Case Study of Mt. Qingcheng World Heritage Site in Sichuan Province
..... YU Yong, LI Mei, WANG Jing-yan (090)
- A Floristic Study of Seed Plants on Kuanba Forest Region
..... XIE Da-jun, XIANG Cheng-hua, LUO Zong-shi (095)
- Study on the Volatile Components from *Gastrodia elata* Bl. f. *glauca* S.
Chow and the Antibiotic Activities GUAN Ping, SHI Jian-ming, GAO Yu-qiong (101)
- Tissue Culture of *Dichondra repens* Forst
..... QIU Rong, LI Ming-yang, GUO Yu-long, et al (106)
- Analysis on Inter-Simple Sequence Repeats in 14 *Actinidia* Varieties
..... ZOU You, HUANG Min, HOU Ruo—tong, et al (111)
- Reserch on *Artesunate annua* L. with vitro Rapid Propagation Technology
..... YU Fei-fei, LIAO Yu-jing, JIA Xiu-shan (116)
- Determination of Pesticide Xiaochongthion by High Performance Liquid Chromatograph
..... WU Chun-xian, WANG Guang-cheng, NIE Guo, et al (121)
- Primary Analysis of the Space Design of Exhibition Greenhouse
—A Case Study of the Landscape Design of the Exhibition House
in Chongqing Arboretum WEI Yong-jun, QIN Hua, ZHOU Qian (126)
- Reliability Design and Tests of Mechanical Product
..... XIANG Yi-zhou, CHEN Ge, DING Li-yu (131)
- Programmed Instruction and Experiment Researches in Universities and Colleges Special
Gymnastics Course RAN Qing-quan, YI Xue, ZHAO Kai-feng, et al (135)
- Comparative Analysis on the Character of Skill Tactics and Play Types of
Women Single Tennis Elites LOU Fang-ping, TAN Hong, LI Guo-tai (139)
- Ecological Land Use Patterns and Land Environmental Issues in the Immigrant
Settlement Region of the Three Gorges Area—A Case Study of Wushan County,
Chongqing City HONG Hui-kun, CHEN Zhi, WU Yan-shan, et al (144)